
Mladi so poprijeli
Občni zbor tabornikov Savskega odreda

Taborniki Savskega odreda
so tmeli novembra redni le-
tni občnl abor, ki se ga je
udeležalo 55 tabornikov. Na
ziboru so pregledali in kriti-
čno ocenila delo v preteklem
letu. Ugotovili so, da se je
število članov preoej mianj-
šalo in da danes tvorijo je-
dro enote mlajši člani, med-
vedika in čebelice.

V letu 1970/71 so se ude-
ležili skoraj vseh pamemb-
nejših akcdj, sami pa so or-
ganizirali področno tekmova-
nje MC, republiško orienta-
cijsko tekmovanje iin akcijo
Ilegalec. Priredili so tudi več
enodnevnih Ln nekaj dvodnev-
nih izletov. Za prizadevno

delo so že petifi prejeli naziv
»partizanski odred«.

Kjub temu pa z delom le
niso povsem zadovoljni; upa-
jo, da bo število članov Sav-
skega odreda spet naraslo in
da se bo odred ponovno pre-
bil v kvalitetai vrh taborni-
štva, iz katerega je pred le-
ti iapadel. To pa bo uspelo
le s trdim delom vseh in z
doslednim izvajanjem zastav-
ljenega programa. Morda bo
k usehu pripomogla tudi del-
na sprememba organizacijske
sbrutatuire; luvedli so nanv
reč nov organ — načelništvo.
Sestavljali ga bodo trije čla-
nl in ti bodo skupaj oprav-
ljali delo, kl ga je prej s

težavo opravil (aU: pa tudi ne)
en sam.

Kot je običaj, so tudd le-
tos pohvalili člane, ki so bill
v preteklem letu najbolj de-
lovni. Pet tabornikov so pred-
lagali za republiška prizna-
nja, nekaj pa jiii je dobilo
ustne to pismene pohvale
odredove uprave.

Potem ko so sprejeli raa-
reanico staremu vodstvu, so
izvolili 61ane nove odredove
uprave, kl so obljubili, da
bodo svoje delo v redu opra-
vljali. Tako ovir za začetelc
resnega dela skoraj ni več...

STANE DROLJC


